
DEBATA RADIO L'ESCALA SOBRE 
EL NOU PLA GENERAL 

El proppassat 29 d'octubre, diada de Sant Narcís, i dintre del 
programa "Parlem-ne" de Radio L'Escala, t ingué lloc un debat 
sobre el Nou Pla General. 

Els invitats eren en Rafel Bruguera, en Carmel Isern, en-
Salvador Falgàs i en Juli Llueca, aquest últ im de l 'equip redactor 
del Pla General, mentre que actuaren com a moderadors en Josep 
Lluís Sastre i en Salvador Simón. 

L'expectació era gran però, a l 'hora de la veritat, no va 
respondre al que s'esperava, pel que fa a preguntes dels radio-
oients. Bé prou ho reconegué en Salvador Falgàs, un dels quatre 
invitats: "Les trucades i les intervencions són un minse exponent 
de l 'ambient que hi ha al carrer". 

Si bé Radio L'Escala compl ia amb el seu deure d' informar, el 
debat no pogué assolir una de les seves f inal i tats com era la de 
tranquil· l i tzar la gent, la qualres troba encara més Inquieta, més 
insegura, més nerviosa i decebuda que abans del debat, tot i haver 
escoltat expressions com " jus t í c ia d is t r ibu t iva" , "do rm iu 
tranqui ls" , " t ractarem les coses amb car inyo", etc., que foren 
pronunciades, més d'una ocacló, al llarg de les més de dues hores 
d'emisió radiofònica. 

Poques trucades va fer l 'audiència, però la majoria d'elles 
feien palesa la seva disconformitat amb l'eventual trasllat del camp 
de futbol a la zona del Camp dels Pilans, si bé tots estigueren 
d'acord a que els propietar is han d'ésser indemnizáis. 
Precisament, la Junta Directiva del Futbol Club L'Escala convocà 
els seus socis a una Assemblea Extraordinària, el dia 8 de 
novembre, per a tractar el tema amb tota urgència. 

El moment potser més tens del debat es produí quan inter-
vingué en Joan Pascual Gic, dient que "el debat li sonava a paròdia 
i que el mil lor hauria estat una reunió informativa en el CER on tots 
ens veuríem cara a cara -deia en Joan- i potser algú es tornaria 
vermell i ja se sap que quan una persona es torna vermella és que 
té culpa" . 

Si tots els temes preguntats eren objecte de resposta o 
comentari per part dels convidats, aquest punt indicat no fou 
comentat per cap d'ells. 

L'I.V.A., EN SEGON TERME 
Quan a nivell nacional o estatal , l'I.V.A. -"Impuesto sobre el 

valor añadido"- previst per a primers de 1.986, tot coincidint amb 
l'ingrés d'Espanya a la Comunitat Econòmica Europea ocupa un 
primer pla informatiu, especialment per la seva repercussió que pot 
tenir, i sens dubte, tindrà en els sectors industrial, comercial i 
professional, a nivéll local no passa el mateix, ja que és el Nou Pla 
General el tema de máxima actualitat informativa. 

De tota manera, tot i haver quedat en segon terme, el proppas-
sat 25 d'octubre tingué lloc a la sala d'actes del Centre Cultural 
Municipal Xavier Vilanova, una xerrada Informativa sobre l'I.V.A. 

La xerrada fou organitzada i patrocinada per la Cambra de 
Comerç, Indústria i Navegació de Girona. Intervingueren els senyors 
José Alvárez Rubirola, Assesor d'empreses, Rafael Martínez 
Berenguer, Economista, i Narcís Puigvert Reus, Assesor Tècnic 
Comercial, els quals feren una llarga i encertada exposició sobre la 
temàtica d'aquest nou impost, facilitant algun exemple i cas concret 
per a fer més entenedores les explicacions i arribar a la millor 
comprensió per part dels assistents, que ho foren en un nombre 
força acceptable i que, en darrer lloc, t ingueren l 'ocasió de 
part iciparen un interessant col·loqui. 

ESCOLA PERMANENT D'ADULTS 
El dia 19 d'octubre acabà el plaç d' inscripció a l 'Escola 

Permanent d'Adults, amb la intenció de dividir-la en dos grups: un 
d'Alfabetització i Certificat Escolar, amb classes de 8'30 a les 10 de 
la nit, els dil luns, els dimecres i els divendres; i un altre.'de Graduat 
Escolar els dil luns, els dimecres i els divendres de 8'30 a 10'45. 

L'import de la matrícula puja 2.500 pessetes i per a la realització 
d'aquests cursos calia un mínim de 10 alumnes inscrits per classe. 

Més endavant procurarem informar de la marxa d'aquests 
cursos i de l 'assistència als mateixos. 

LA CASTANYADA I L'APLEC DE SANT MARTI 
La nova Secció Sardanista del CER ens ha fet reviure la tradició 

pròpia de les diades que emmarquen les Festes de Tots Sants amb 
la venda de castanyes a la platja, on la gent que volia en podia 
comprar, contribuint a la recaptació de fons per al proper Aplec de la 
Sardana que, com és sabut, serà organitzat, per primera vegada, per 
la nova Secció Sardanista del CER. 

Poc abans de cloure aquest Noticiari, s'han començat a repartir 
els programes de l'Aplec de Sant Martí d'Empúries, a celebrar-se el 
dia 10 de novembre. 

A les 12 del matí, t ingué lloc la missa Solemne i, tot seguit, en el 
mateix temple, concert a càrrec del Cor Maragall de Girona. 

I a dos quarts de 4 de la tarda estava prevista La Castanyada i 
Sardanes a (càrrec de la Cobla Ciutat de Girona, amb la rifa de tres 
paneres. 

Fèlix Guanter 

EL SOU DE L'ALCALDE 
Davant dels insistents rumors que corrien pel poble, hem cregut 

necessari esbrinar les percepcions de l'Alcalde reproduint l 'acta del 
Ple celebrat el 24 de setembre d'enguany en que es van aprovar, amb 
el vot favorable de tots els assistents a excepció del mateix Alcalde, 
que no va assistir a la tramitació d'aquest punt. 
L'acord del Ple va quedar redactat de la següent manera: "Aprovar 
les retribucions que, en funció d'Alcalde amb dedicació exclusiva, es 
fixen a tenor dels articles 73 i 55 de la Llei 7/1985 de 2 d'abril en la 
quantia següent: 160.000 ptes. netes". 

Cal afegir que s'ha arribat a aquest acord pel fet que en Rafel 
Bruguera ha demanat excedència del Magisteri per dedicar-se exclu-
sivament a les tasques municipals. 

Segons ens indiquen aquest sou és inferior al d'altres 
funcionaris del mateix Ajuntament, i d'aquesta quantitat encara s'ha 
de descomptar el que s'ha de pagar a la Seguretat Social i els drets 
passius. 
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